
»Izvršni svet občinske skupščine si
je že v začetku leta zadal nalogo, da
bo pospešil nekatera integracijsku gi-
banja, ki so že dlje časa nakazsuia v
raznlh oblikah, do njihove uresničitve
pa ne pride,« Je v razgovoru povedal
predsednik izvršnega sveta Ivan Novak.
»Poleg čisto ekonomsklh, socialnlh, teh-
nološklh tn podobnili razlogov, ki ter-
jajo boljše povezovanje od sedanjega,
je v nekaterih orgauizacijah združenega
dela tako stanje, ki še posebno vzpod-
buja Integracijske procese. Verjetno je
tudi Gnamex ena od organizacij združe.
nega dela, v kateri Iahko pričakujejo
ob povezavi z drugimi boljše poslovne
rezultate.

Tako mncnje opiramo tudl na poda-
tek, da Je v zadnjem času iz Gramexa
odšlo nekaj zaposlenih z vodilnih ozi-
roma vodstvenih pa tudi drugih delov-
nih mest, kar morda tudi labko pome-
nl, da je treba tej delovni orgaqizaciji
pomagati prl reševanju kadrovskih te-
žav. Omeniti velja, da kolektlv Gramexa
ni nikoli odklanjal integracij, vendar
nobene tudl ni realizlral, kar bržkone
zadolžuje dejavnike izven delovne orga-
nlzacije, da posredujejo oziroma pred-

INTEGRACIJSKI PROCESI

Z ROKO V ROKI
Možnosti za združitev Gramexa z Lesnino, o združitvi razmišljajo

tudi v Kaminu
lagajo integracijske možnosti,« je menil
Ivan Novak.

»Pri razgovorih, ki smo jih v ta na-
men imeli, smo predvideli več možnih
povezav, ob podrobnejšl oceni perspek-
tiv Gramexa pa smo menili, da verjet-
no kaže še posebno pozornost obrav-
navati ipožnost povezave Gramexa z Les-
ntno. Seveda morajo o tem odločati
delovni ljudje v obeb organizacijah
združenega dela z glasovanjem na re-
ferendumu.

Strokovnjaki Lesnine so ugotovili, da
bi v primeru integracije Gramex imel
jasen in verjetno dober program raz-
voja tudi zato, ker bi bolje zadovolje-
val kupce. Ti bi zdaj zaradi dopolnje-
nega prodajnega programa lahko Icupili

pod eno streho vsc, kar so morali prej
iskati v dveh trgovinah.
, Da bi nakazane možnosti realizirali,
so se predstavnikj obeh orgianizacij
združenega dela In izvršnega sveta ob-
čtnske skupščine dogovorili, da bo iz-
vršni svet sklical začetne razgovore in
da bo pomagal pri prizadevanjih Gra-
mexa za integracijo z Lesnino ali s ka-
terokoli drugo — perspektivno — orga-
nizacijo združenega dela.

»Pri razgovorib smo skupno ugoto-
vJli, da je povezovanje še bolj nujno,
ker bi morebitno izgubo ob koncu po-
slovnega leta morali pokrivati Grame*
oziroma ozd, s katero se bodo povezali
predvsem s krediti, saj na druge vire
zaradi premajhnega sklada za interven.
clje v gospodarstvu ni računati.

Tudi v organizaciji združenega dela
Kamin je na vseb sestankib in razgo.
vorih moč občutiti željo po povezova-
nju, žal pa zaenkrat še nl rezultatov.
Zaradi slabega uspeha ob devetruesečju
je izvršni svet predlagal, da proces po-
vezovanja pospešijo oziroma čimprej za-
ključijo. Nekatere predloge (možnost
povezave z Gradbenim podjetjem Beži.
grad) x razniml »ntemeljitvami« zavra.
čajo in se pogovarjajo z drugimi ozdi,
ki tako kot oni sami nimajo najboljšib
rezultatov pri pregledu poslovanja po
prvih devetib mesecih letos. .

Oba primera postavljata sama po
sebi vprašanje, zakaj izvršni svet »sili«
v integracije nekatere organizacije zdru.
ženega dela. Razlog je v tem,̂ fe> nl ve-
dno najbolj uspešen, še najmanj pa
enakopqaven razgovor, v katerem si sto-
jita nasproti predstavnika uspešne in
manj uspešne delovne organizaclje. Zato
sodimo, da mona pri teb razgovorih so.
delovati tudi Izvršni svet s svojo stro.
kovno službo. Sicer pa bomo letošnjo
začeto, a še nepopolno akcijo na pod.
ročju integracij v gospodarstvu, že v
prvih mesecih prihodnjega leta še ob-
širneje zastavili,« je povedal predsednik
občinskega izvršnega sveta Ivan Novak.


